
Protokół Nr  10 

z X Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie 

odbytej w dniu 27 listopada 2015r. 

 

= = = = = = = = = = 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, jak w załączonej liście obecności oraz zaproszeni 

goście. 

Porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta o pracy w okresie między sesjami.  

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowadzącego za rok 

szkolny 2014/2015 ( art. 5a ust. 4 ustawy o systemie oświaty). 

5. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian                         

w budżecie gminy i miasta na 2015r. 

6. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego. 

7. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

8. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku 

od środków transportowych. 

9. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów 

formularzy deklaracji i informacji na podatek od nieruchomości. 

10. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów 

formularzy deklaracji i informacji na podatek rolny. 

11. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów 

formularzy deklaracji i informacji na podatek leśny. 

12. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf                    

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków                         

na terenie Gminy Ulanów. 

13. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług 

wodno-kanalizacyjnych z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę                                  

i zbiorowego odprowadzania ścieków dla Zakładu Usług Komunalnych w Ulanowie 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

14. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu 

współpracy gminy Ulanów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

15. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody                            

na nieodpłatne zbycie nieruchomości na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej                            

p.w. Świętej Marii Magdaleny w Kurzynie Średniej. 

16. Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody                           

na zamianę działek. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 
 

= = = = = = = == 



Ad.1 

                                                                                                                                                                                                                                                                   

X Sesję Rady Miejskiej w Ulanowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Edward 

Małek. Przywitał wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest 

władna podejmować wiążące uchwały. 

Ad.2. 

Protokół z IX  Sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Przewodniczący poddał          

go pod głosowanie. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.3. 

Burmistrz Stanisław Garbacz udzielił informacji o pracy w okresie między sesjami. 

- wyjazdy do Rzeszowa; 

- udział w podsumowaniu projektu zorganizowanym przez Stowarzyszenie Rozwoju Kultury 

w GCK, Stowarzyszenie „Przystań” w Dąbrówce, otwarciu Muzeum Andrzeja Pityńskiego     

i odsłonięciu popiersia Andrzeja Bąka. 

- inwestycje: zakończono budowę boiska w Kurzynie Średniej 

- przetargi: na wywóz odpadów na 2016r. – startowało 3 firmy. Najtańszą kwotę zaoferował 

ZUK Krzeszów i tym samym wygrał przetarg. 

Ogłoszono wybór ofert na wywóz odpadów w Kurzynie Średniej – wygrała firma                     

z Krzeszowa  za kwote 86.000 zł.  

przeprowadzono ankiety na terenie Gminy.  

   

Ad.4 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowadzącego za rok szkolny 

2014/2015 ( art. 5a ust. 4 ustawy o systemie oświaty) przedstawiła pani Aneta Brzozowska.  
 

Ad. 5 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 

i miasta na 2015r. 

Projekt uchwały omówiła i odczytała skarbnik gminy pani Alicja Kazanecka.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie.                                                                                            

 

Ad. 6 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego. 

Pani Elżbieta Andrasik udzieliła stosownych wyjaśnień dotyczących projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt i poddał pod głosowanie. Uchwała została podjęta 

większością głosów ( 11 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący się).                                                                 

Ad. 7 



Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały omówiła Pani Elżbieta Andrasik.  

Uchwałę podjęto jednogłośnie.                                                                 

Ad. 8 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku             

od środków transportowych. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Andrasik. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

                                                              

Ad. 9 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

deklaracji i informacji na podatek od nieruchomości. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Andrasik. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 10 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

deklaracji i informacji na podatek rolny. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Andrasik. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

Ad. 11 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 

deklaracji i informacji na podatek leśny. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Andrasik. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ulanów. 

Projekt uchwały omówił pan Paweł Grzywacz – prezes ZUK w Ulanowie. 
 

Uchwałę podjęto większością głosów ( 12 za, 3 wstrzymujące się). 

Ad. 13 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług 

wodno-kanalizacyjnych z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków dla Zakładu Usług Komunalnych w Ulanowie Spółka                            

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Projekt uchwały omówił pan burmistrz. 

Uchwałę podjęto większością głosów (13 za, 2 wstrzymujące się). 

Ad. 14 



Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 

gminy Ulanów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

Projekt uchwały omówiła pani Magdalena Hasiak. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

Ad.15 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody                              

na nieodpłatne zbycie nieruchomości na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętej Marii 

Magdaleny w Kurzynie Średniej. 

Projekt uchwały omówił pan burmistrz. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

              

Ad.16 

Przedyskutowanie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

działek. 

Projekt uchwały omówił pan burmistrz. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 17 

 

 Wolne wnioski i zapytania. 

Pan Mieczysław Grzybowski – zadał pytanie kiedy będzie robiona ogrodzenie obok Domu 

Ludowego w Gliniance. 

Pan Bogusław Tofilski – 

• podziękował za remont kapliczki w Wólce Tanewskiej i prosił o postawienie 

ekranu np. sezonowo (w okresie jesieni) 

• Zamontowane zostały dwa przystanki przy ścieżce rowerowej – na Czekaju  

nie ma osłon 

• Oświetlenie uliczne – świecą różnie światła – zajął się tym zakład 

Energetyczny 

• Budynki gospodarcze na terenie szkoły w Wólce Tanewskiej – zaproponował 

ich rozbiórkę. Stwierdził, że nie ma miejsca dla autobusu i parkowania 

samochodów. 

Pan Roman Pokora – wprowadzić punkt na sesji aby porozmawiać o strategii. 

Czy Cross i bieg flisaków będzie finansowany z tych środków. 

Pan Burmistrz: 

• Cross rowerowy - mamy na terenie gminy obiekty gminne i należy tam 

organizować imprezy. Nie na terenie  obiektów prywatnych. 



• Będzie przygotowana informacja dotycząca strategii. Można pisać więcej      

co chcecie, aby w niej było ujęte. Druga ankieta – jest niezbędna w celu 

pozyskania środków unijnych. 

• Budynki w Wólce Tanewskiej – prowadziłem rozmowy z dyrektorką szkoły. 

Ubikacje mogą być potrzebne na pomieszczenia gospodarcze. Chciałbym 

pozyskać środki finansowe na budowę sali gimnastycznej w Wólce 

Tanewskiej. 

• Oświetlenie – w rozpisce światło świeci się od 16.15. Napisaliśmy pismo         

z prośbą o  zwolnienie z opłat za konserwację. 

• Ekran – zlecimy Gospodarce Komunalnej wykonanie takiego ekranu. 

• Ogrodzenie Domu Ludowego w Gliniance – wraz z sołtysem prowadziłem 

rozmowy aby ogrodzenie było wykonane do świąt. 

Rejon Energetyczny – oświetlenia uliczne podawać na nr tel ; (15) 8724444 

 

Pan Stanisław Przemykalski zapytał czy będzie wykonywane oświetlenie hybrydowe            

na przejściach. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt jest na pierwszym miejscu listy rezerwowej. Miały 

być oświetlenia w 2 miejscach w każdej miejscowości, tam gdzie nie można zamontować 

oświetlenia ulicznego. Będzie taki wniosek składany jeżeli będą takie nabory. Myślimy 

również o modernizacji oświetlenia ulicznego (lampy ledowe). 

Pani Magdalena Hasiak odpowiedziała, że na obecną chwilę mamy 182 ankiety. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są nabory na projekty dotyczące instalowania kolektorów 

słonecznych. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że ma na myśli budynki użyteczności publicznej w których 

będzie wykonywana termomodernizacja. Jeszcze nie wie czy będą takie nabory. 

Pan Przewodniczący zapytał o światłowód w Bukowinie. 

Pan Roman Pokora poinformował, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji była 

mowa na ten temat funkcjonowania GCK. 

Pan Mirosław Kus przedstawił szczegółowo informację na temat funkcjonowania GCK     

n.in. o zorganizowanych imprezach. 

Pan Kamil Chmielowski zapytał jaką kwotę GCK pozyskało od sponsorów                            

na zorganizowanie Dni Ulanowa. 

Pan Mirosław Kus odpowiedział, że 28 firm sponsorowało Dni Ulanowa. 

Pan Kamil Chmielowski zaproponował, aby GCK otworzyło się bardziej dla mieszkańców 

(rozplakatowanie ogłoszeń o imprezach na terenie całej Gminy). 

 

 

 



 

Ad. 18 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady X Sesji Rady Miejskiej w Ulanowie. 

 

Protokołowała: 

 

 


